
Zápis ze schůze výboru ČBF OZČ Plzeň       č. 6/2017 

 

 Konaná dne : 20. 6. 2017 

 

 Přítomnost:  Červenka,, Kohút, Marian, Pipta, Eisman 

 

 Omluveni:   

 

 Hosté: Fryček DOK,  Buňka -sekretář ČBF OZČ 

 

 

 Oblastní výbor ČBF OZČ projednal:  

 

1/ Kontrola úkolů 

 

2/ Vyhodnocení VH ČBF OZČ z 16.5.2017 

    Výbor ČBF OZČ jmenoval  pana Jiřího Buňku sekretářem ČBF OZČ, dále vzal na vědomí 

    jmenování pana Fryčka předsedou Dozorní a odvolací komise. 

    Výbor dále schválil zprávu pro sekretáře ČBF p. Konečného o průběhu a výsledcích VH 

 

3/ Výbor vyslechl a schválil zprávu o působení krajských výběrů hochů a dívek na turnaji 

krajských výběrů v Hradci Králové. Schválil příspěvek na dopravu.  

 

4/ Výbor vzal na vědomí zprávu o přípravě a odjezdu družstev hochů a dívek na LODM          

v Brně / Marian, Pipta/ 

 

5/ Různé – zprávu o stavu přihlášek na nový ročník oblastních soutěží 2017/18 předložil 

 předseda STK p. Buňka.  

- výbor projednal žádost Sokola Šťáhlavy na výjimku z technického zabezpečení a  

regulernosti soutěží / měření 24 sekund. Žádost zamítl a uložil zabezpečit 

uvedené měření zajistit do zahájení soutěží, jinak družstvu hrozí sankce. 

Zdůvodnění: S.Šťáhlavy již 4 rokem slibují nápravu, ale zatím bezvýsledně. 

 

- výbor vzal na vědomí podpis smlouvy s MěV Plzeň o grantu na vzdělávání 

učitelů 1. st.ZŠ v Plzni 

 

- výbor vzal na vědomí zprávu o konání semináře basketbalu s ukázkovými 

hodinami, který se uskutečnil ve Stodě. 

 

- výbor vzal na vědomí jmenování předsedy ČBF OZČ do sportovní  komise KÚ 

Plzeňského kraje 

 

- výbor pověřil S. Mariana možností pořádat náhradní školení trenérů licence „C“  

na základě zájmu oddílů 

 

 

 

Zapsal: Červenka                                                             Ověřil: Buňka   

 

 


